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Open time i fylkesutvalget 19.06.14
Spørsmål til fylkesrådmannen frå Sveinung Valle,Ap

Det har i seinare tid kome tydelege indikasjoner på at leverandørbedriftene innan petroleumsnæringa i Hordaland har fått 
store utfordringar.
Bakgrunnen for dette er at Statoil og dei fleste andre store operatørene på norsk sokkel har starta omfattande prosessar 
for å kutta kostnader og effektivisere drifta.
Ca 20000 personar i Hordaland er gjennom fast arbeid knytt til dei regionale olje og gassaktivitetane.
Den årlege verdiskapinga nærmar seg 250 mrd kroner.
Me bør både politisk og administrativt i fylkeskommunen vera opptatt av den viktigaste og mest verdiskapende næringa i 
fylket.
Korleis ser fylkesrådmannen på følgjande:
-At det er viktig for fylkeskommunen å få ein oversikt over kor mange tilsette og bedrifter som
  vert berørt av av innstrammingene frå oljeselskapa.
-Få oversikt over kor sårbare desse bedriftene er.
-Få oversikt over kva bedriftsleiarane sjølve meiner kan eller bør gjerast.
-Om fylkeskommunen/regionalavdelinga eller andre t.d HOG energi bør gjennomføre eit
  slikt arbeid.
-
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